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«Ε
ίναι σημαντικό να έχεις 
ισορροπημένο μυαλό». Λό-
για του Στέφανου Τσιτσι-
πά, αλλά και ο τίτλος στη 

συνέντευξη που παραχώρησε ο Έλληνας 
πρωταθλητής του τένις, στην ιστοσελίδα του 
Australian Open.
«Δεινός φωτογράφος, ο Τσιτσιπάς μοιρά-
στηκε στιγμιότυπα από το πρόσφατο ταξίδι 
του στη Δυτική Αυστραλία στο πλαίσιο του 
United Cup, θαυμάζοντας τα τοπία της περι-
οχής και την πλούσια πολιτιστική ιστορία», 
όπως  αναφέρεται στην εισαγωγή.
Όταν του ζητήθηκε να ονομάσει μια άλλη 
δεξιότητα που θέλει να μάθει, ο Τσιτσιπάς 
ανέφερε τις ξένες γλώσσες.
«Μιλάει ήδη ελληνικά, αγγλικά και ρωσι-
κά  (η μαμά του Τζούλια εκπροσώπησε τη 
Σοβιετική Ένωση στο τένις)», σημείωσε η 
ιστοσελίδα.
«Ήταν όνειρό μου από παιδί να μιλάω 
άπταιστα πολλές γλώσσες», είπε ο Νο. 4 του 
κόσμου στο ausopen.com.
 «Δεν είχα την ευκαιρία να μάθω αυτές τις 
γλώσσες εδώ και μερικά χρόνια λόγω των 
ταξιδιών μου. Έχω την τάση να χρονοτρι-
βώ. Αν δεν ήμουν τόσο ενεργός στο τένις 
όσο είμαι τώρα, σίγουρα θα ήθελα να μάθω 
περισσότερες γλώσσες και να έχω την ικα-
νότητα να επικοινωνώ με οποιονδήποτε πο-
λιτισμό ή οποιοδήποτε έθνος στον κόσμο. 
Νομίζω ότι είναι η μεγαλύτερη υπερδύναμη. 
Θα ήθελα να μάθω ισπανικά, πορτογαλικά 
και μανδαρίνικα ή ιαπωνικά», τόνισε.
Ο Τσιτσιπάς φόρεσε μια φανέλα με ιαπωνι-
κό θέμα στην προετοιμασία του AO 2023, 
που ο 24χρονος είπε ότι αντιπροσωπεύει 
τη «σύνδεση μεταξύ του αθλητισμού και του 
αρχαίου πολεμικού πνεύματος» του ασιατι-
κού έθνους.
Ο Έλληνας πρωταθλητής έφτασε στον τέταρ-
το γύρο του Australian Open χωρίς να χάσει 
σετ,  για να συναντήσει τον Γιανίκ Σίνερ στο 

Η Αυστρα-
λία είναι ένας 
εξαιρετικός 
προορισμός. 
Νομίζω ότι το 
τένις μου είναι 
σε καλή κα-
τάσταση αυτή 
τη στιγμή. 
Απλά πρέπει 
να ξεκινήσω 
δυνατά. Πρέπει 
να είμαι εκεί 
ψυχικά και νο-
μίζω ότι αυτό 
θα απαιτήσει 
περισσότερο 
για μένα

Τσιτσιπάς: «Είναι μια νέα αρχή...»

Melbourne Park για δεύτερη συνεχή χρονιά.
Αν και ο μοναδικός τελικός του Grand 
Slam του Τσιτσιπά ήταν στο Roland-Garros 
το 2021, το πρόσφατο ρεκόρ του στο 
Australian Open είναι σημαντικό. Έφτασε 
στους ημιτελικούς σε τρεις από τις τέσσερις 
τελευταίες εκδόσεις, προκαλώντας ενθουσι-
ασμό στον σημαντικό ελληνικό πληθυσμό 
της Μελβούρνης.
Οι νίκες ήταν συχνά δραματικές, συμπερι-
λαμβανομένης εκείνης επί του Ρότζερ Φέ-
ντερερ το 2019 - σώζοντας και τα 12 break 
points - και του Ράφαελ Ναδάλ το 2021, 
όταν ήταν πίσω δύο σετ.
 Για το παιχνίδι εκείνο κόντρα στο Ναδάλ, 
αποκάλυψε: «Ήταν μια μεγάλη επιστροφή. 
Ένιωσα σχεδόν σαν όνειρο όταν έπαιζα».
Η κατάκτηση του τίτλου AO 2023 μπορεί 
απλώς να επιταχύνει τα πιθανά σχέδια του 
Τσιτσιπά.
«Είναι μια νέα αρχή», είπε ο Τσιτσιπάς. «Εί-
ναι μια νέα ευκαιρία να έρθω εδώ και να 

Τσιτσιπάς: «Αισθάνομαι υπέροχα με το τένις μου»
οπτικής από την οποία βλέπεις τα πράγ-
ματα. Υπάρχει αυτή η οπτική που είναι 
πολύ εξαντλητική, που καθετί που κάνεις 
στο κορτ απαιτεί μεγάλη προσπάθεια, αλλά 
υπάρχει και η άλλη οπτική που δεν σε 
νοιάζει αν είναι εξαντλητικό ή όχι, ανανε-
ώνεσαι κάθε φορά μετά από κάθε παιχνί-
δι. Νομίζω πως φέτος ακολουθώ περισσό-
τερο τη δεύτερη, είμαι πολύ χαρούμενος 
κάθε φορά που βγαίνω στο γήπεδο, είμαι 
χαρούμενος που παίζω τένις, υπάρχει όλη 
αυτή η δυναμική που με κάνει πολύ διψα-
σμένο και να θέλω να πετύχω πράγματα», 
τόνισε ακόμα ο 24χρονος τενίστας.
Αναφερόμενος στον ημιτελικό με τον Ρώσο 
Κάρεν Κατσάνοφ, ο Τσιτσιπάς δήλωσε: 
«Ανυπομονώ γι΄αυτό το ματς. Είναι φα-
νταστικό που θα είμαι ξανά στα ημιτελικά. 
Είμαι πολύ χαρούμενος με τον τρόπο που 
παίζω μέχρι τώρα και επιδιώκω για περισ-
σότερα, για τα καλύτερα. Θέλω να ζήσω μα-
γικές εμπειρίες εδώ στην Αυστραλία».

Ο 
Στέφανος Τσιτσιπάς βρίσκεται 
για τρίτη σερί χρονιά (και τέταρτη 
την τελευταία πενταετία) στα ημι-
τελικά του Australian Open, μετά 

τη νίκη του την Τρίτη με 6-3, 7-6, 6-4 επί 
του Τσέχου Γίρι Λεχέτσκα. Τις προηγού-
μενες φορές, η πορεία του Ελληνα τενίστα 
σταμάτησε στους «4», φέτος όμως ο ίδιος 
αισθάνεται ότι τα πράγματα είναι διαφο-
ρετικά. «Αισθάνομαι υπέροχα με το τένις 
μου. Δεν νομίζω πως έχω αισθανθεί έτσι 
εδώ και πολύ καιρό. Το έχω ξαναπεί, είμαι 
διαφορετικός παίκτης, παίζω διαφορετικά, 
η νοοτροπία μου είναι διαφορετική. Όταν 
βρίσκομαι στο κορτ, δεν σκέφτομαι τίποτα 
αρνητικό. Απλά βγαίνω εκεί έξω και κάνω 
το παιχνίδι μου», δήλωσε ο Τσιτσιπάς στη 
συνέντευξη Τύπου και απάντησε «σίγουρα 
μπορώ να πω ναι», στην ερώτηση αν φέ-
τος μπορεί να είναι η χρονιά του στη Μελ-
βούρνη.
«Είναι ξεκάθαρα ζήτημα νοοτροπίας και 

Είμαι χαρούμε-
νος που παίζω 
τένις, υπάρχει 
όλη αυτή η 
δυναμική που 
με κάνει πολύ 
διψασμένο και 
να θέλω να 
πετύχω πράγ-
ματα»

δείξω καλό τένις. Έχω προετοιμαστεί πολύ 
σκληρά για να παρουσιάσω κάτι φρέσκο για 
το 2023. Η Αυστραλία είναι ένας εξαιρετι-
κός προορισμός. Νομίζω ότι το τένις μου 
είναι σε καλή κατάσταση αυτή τη στιγμή. 
Απλά πρέπει να ξεκινήσω δυνατά. Πρέπει 
να είμαι εκεί ψυχικά και νομίζω ότι αυτό θα 
απαιτήσει περισσότερο για μένα».
Σχετικά με το θέμα της ψυχικής πλευράς του 
τένις, τόσο κρίσιμο σε ένα ατομικό άθλημα 
, ο Τσιτσιπάς στοχεύει να βρει τη σωστή 
ισορροπία μεταξύ της πίστης και της υπερ-
βολικής πίστης.
 «Φυσικά, η αυτοπεποίθησή σου αυξάνε-
ται πολύ όταν κερδίζεις», είπε. «Τείνει να 
τροφοδοτεί τον εγωισμό σου ταυτόχρονα. 
Επομένως, είναι σημαντικό να ρυθμίσεις 
τις ισορροπίες σου και να μην αισθάνεσαι 
υπερβολική αυτοπεποίθηση. Και φυσικά, 
μην το μειώνεις και αυτό. Είναι σημαντικό 
να έχεις ισορροπημένο μυαλό όταν βρίσκε-
σαι σε μία πορεία όπως αυτή».


